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Voorzitter  Steven Soederhuizen 

Secretaris Marjo van den Broek 

  

  
 

Aanwezig:  

Lars van  Beek, 

Marjo van den Broek, 

Steven Soederhuizen 

 

Gasten:  

Tim Nouwens 

Bjorn van Beek 

Hindrik en Glen Schuurman van de Kindertuin 

 

Afwezig:  

Notulen 

Onderwerp 
Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen 

De vergadering wordt om 20:00 geopend met de gasten van de Kindertuin. De agenda en notulen van 

mei worden goedgekeurd. 

 

Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

 

Bestuurlijk/Algemeen 

Samenstelling bestuur – Technische commissie 

Het bestuur bespreekt de benoeming van Tim tot bestuurslid met als verantwoordelijkheid de technische 

aspecten van de club. Tim staat hier voor open. Tim wil graag de verantwoordelijkheid nemen onder 

voorwaarde dat er een andere coach gevonden kan worden gevonden en trainer op de dinsdag. Het 

bestuur besluit positief over het voorstel om Tim onderdeel te maken van het bestuur. 

 

Financieel 

Jan Paul van der Poel heeft de laatste picknick tafel gesponsored. 

 

De Cv100 heeft een bedrag van Eur 4000 overgemaakt ten behoeve van de wervingsinitiatieven voor 

de jeugd. Bjorn en Matz zullen in de volgende bestuursvergadering een update geven. 

 

Lars zal een overzicht maken m.b.t. contributie inning, de reclame borden zijn al gefactureerd. 

 

Facilitair 

Ledverlichting 

Lars geeft een korte terugkoppeling van het gesprek met de gemeente, zij komen ook terug met een 

alternatief voorstel wat mogelijk is m.b.t. financiering van de ledverlichting. 

 

Technisch 

Seizoen 2024/2025 

Het onderwerp is eerder in de vergadering besproken, zie onderwerp Bestuurlijk/Algemeen. 

 

Uitschrijven leden  

Het bestuur bespreekt de deadline voor het tijdig uitschrijven van leden. 

 

BSO De Kindertuin 

Hindrik en Glen Schuurman van De Kindertuin zijn als gast aanwezig bij de bestuursvergadering om 

mogelijkheden te bespreken om rugby bij BSO te introduceren. De Kindertuin heeft 7 verschillende 
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locaties met meer dan 200 medewerkers, waaronder op scholen maar ook een locatie in o.a. het Heem 

van Selissen. Hindrik en Glen bieden een varieteit aan verschillende themas aan zoals sport en muziek. 

Glen is altijd topsporter geweest en heeft 10 jaar voor het Nederlands hockeyteam gespeeld. Sinds 5 jaar 

werkt hij in het familiebedrijf. Het bestuur en de gasten stellen zich voor aan elkaar. Bjorn legt uit hoe het 

contact tot stand is gekomen. Steven geeft aan dat we een kleine club zijn met een prachtige 

accommodatie. Hij legt uit dat we geen standaard overeenkomsten met prijzen hebben en nodigt de 

gasten uit om een voorstel te geven.  

 

Hindrik geeft aan dat BSO de Kindertuin een standaard jaarlijks tarief hanteert. Hij heeft de plattegrond 

nodig van het clubhuis om te bepalen hoeveel kinderen er gebruik kunnen maken van de 

accommodatie, hij schat in dat het er ca 20 per dag kunnen zijn. Er moet ook nog een veiligheidstoets 

worden uitgevoerd volgens wetgeving. 

 

De afspraak is dat beide partijen er tijdens de bestuursvergadering van 4 juli op terugkomen. 

 

Steven stuurt plattegrond toe. Steven checkt wanneer BHC het veld voor gymles gebruikt. 

 

 Event kalender 

Munsel/Selissen event juni 2024 

Marjo geeft een laatste update m.b.t. het Munsel/Selissen evenement.  Er zijn een aantal leden die zich 

als vrijwilliger hebben aangemeld.  Ook Tim kan een paar uur aansluiten.  Heiko zal bardienst draaien en 

Marjo zal zelf ook aanwezig zijn. 

 

Ameland 

Er is een mooi bedrag over van de intiatieven die waren georganiseerd in het kader van de Ierland trip 

en de Six Nations wedstrijden.  Deel hiervan kan worden gebruikt voor de Ameland trip. De club betaalt 

ook de inschrijving. 

 

Familietoernooi  

Het familietoernooi was een groot succes en heeft een behoorlijke bar omzet opgeleverd. De BBQ was 

druk bezocht. 

 

Communicatie 

Het bestuur bespreekt de noodzaak van een evenementen commissie. 

 

Actielijst 

Sommige acties zijn afgerond, anderen worden opgevoerd. 

 

Wvttk 

Vraag vanuit RTL Nieuws 

Marjo bespreekt de vraag vanuit RTL Nieuws m.b.t. een interview over eerlijke rugby sport en respect voor 

de scheidsrechter. Het bestuur besluit om niet geïnterviewd te worden maar zal adviseren om een 

bezoek te brengen aan het Ameland Toernooi om een goede indruk te krijgen van rugby. 

 

Gasten volgende vergadering 

Hindrik en Glen Schuurman van De Kindertuin. 

Bjorn van Beek en Matz Kemna. 

Besluiten 

 


